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Geanonimiseerde notulen voorjaarsvergadering 2024 Taekwondo Bond Nederland 
Woudenberg 26 juni 2024 
 
(N.B.: De intentie van de notulen is een  beknopt verslag van de vergadering waarin wordt 
weergegeven wat er in de vergadering is besproken, niet letterlijk, en vooral besloten.)  
 
Aanwezige functionarissen/afgevaardigden: FB (Vz.),  EW,  RG, PP, MV, VL, MM, BT, WV, JL, SH,  
LH, RK1, AB, RG, MP, PD, RK2, MB, TO, BA, KY, LG, RW, CS, TI, LL, EL, DI en MK. 
Afmeldingen: MA, AT, MS, CA, HD en SB 
 
1. Opening 
 
Vz opent de vergadering en legt de aanwezige bondsafgevaardigden de vraag voor of men de 
aanwezige leden van de districtsbesturen, een aanwezig bondslid en de directie toe laat tot de 
vergadering. De vergadering geeft betreffenden met 19 stemmen voor, 0 tegen en 0 onthoudingen 
toegang tot de vergadering e.e.a. conform artikel 20 van de statuten. 
 
2. Benoeming notulencommissie en stemopnamecommissie 
 
Leden notulencommissie: MB, SH en RK2 
Leden stemopnamecommissie: RK1, BT en WV 
 
3. Mededelingen en ingekomen stukken 
 
Vz vermeldt de samenstelling van het bestuur zoals opgenomen in artikel 9 lid 1 en 2 van de statuten. 
December 2024 loopt de termijn van MA periodiek af en kan niet worden verlengd en lopen de 
termijnen van RG en FB af conform plan van aanpak. RG bevestigt deze mededeling. 
Er zijn dan 3 posities in te vullen: voorzitter, secretaris en penningmeester. Volgens de minimale 
kwaliteitseisen (MKE) dient dit te geschieden op basis van vooraf opgesteld bestuursprofielen, gelden 
er eisen met betrekking tot een rooster van aftreden en dient het bestuur te bestaan uit niet meer dan 
70% personen van hetzelfde geslacht. 
 
Er is nog geen bestuur in district West. Dit moet er wel komen. 
 
Vz was bij een overleg van andere bondsvoorzitters en geeft aan dat iedereen bezig is met de WBTR. 
Deze wet wijst op zaken waar je als bestuur op moet letten en dien je toe te passen. De situatie kan 
per bond verschillen. Traditioneel bestuur / adviesraad / raad van toezicht en met name over de 
persoonlijke hoofdelijke aansprakelijkheid van bestuurders.  
 
Vz geeft een toelichting op de stand van zaken ten aanzien van de MKE. Voor het bestedingsplan 
2024 voldoet de TBN aan de MKE. Voor 2025 moet aan de eisen van de maximale bestuurstermijnen 
en de maximaal 70% samenstelling personen van hetzelfde geslacht worden voldaan. Verder staat er 
niets open. Indien niet aan de eisen wordt voldaan wordt de bevoorschotting van de bijdrage uit het 
bestedingsplan eventueel vastgehouden. 
 
EW en VL zijn bezig zijn met de organisatie van de ONK 2024 met G2 status.  
WT hanteert een nieuw rankingsysteem waarbij junioren minder achterstand op senioren hebben. Het 
vervallen van rankingpunten heeft mogelijk effect op de deelnemersaantallen bij het ONK.  
 
Vz wijst op de gedragscode goed sportbestuur waarin het belang van het voorkomen van de schijn 
van belangenverstrengeling is opgenomen. 
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Het bestuur is bezig met de opzet van een nieuwe website. Hier kan echter niet oneindig veel geld in 
worden gestoken en mogelijk zijn er personen van binnen de bond die hierbij kunnen helpen. 
 
NOC*NSF heeft een negatief investeringsadvies afgegeven voor topsport voor de periode tot 2028 en 
2032. De TBN gaat echter aan de slag om wel een plan in te dienen. De deadline hiervoor is 30 
september. Er zijn wel sporters met goede prestaties en er is wel sprake van perspectief. 
Aan de Olympische Spelen kunnen overigens nog steeds maar hetzelfde aantal sporters deelnemen 
terwijl 25 jaar geleden voor kwalificatie voor taekwondo sprake was van 150 landen en nu van 210 
landen en  refugees. Binnen Europa is het niveau verder extra hoog want 70% van de medailles    
wordt door Europeanen gewonnen. Daarnaast zijn er op het kwalificatietoernooi ook startplaatsen 
voor refugees. Bij Rotterdam Topsport is aangegeven dat het huidige programma in het NVC zonder 
financiering niet is vol te houden voor de TBN. Aandachtspunt is het nader bekijken van de 
financieringsstructuur van de TBN. 
 
Vz heeft met Luxemburg en België gesproken over samenwerken in de structuur van breedtesport en 
topsport. 
 
Op de jaarvergadering van NOC*NSF zijn geen jaarstukken gepubliceerd en heeft de algemene 
vergadering uitstel verleend. 
      
Een ingekomen stuk van WV zal later in de vergadering worden behandeld. 
 
JL vraagt hoeveel uur Vz aan de TBN heeft besteedt. 
Vz geeft aan dat je er uren en dagen mee bezig bent. 
JL concludeert dat je zonder die kennis van de Vz. het niet redt en ziet afgezien van Vz geen andere 
bestuurder die dat kan.  
  
4. Vaststellen notulen najaarsvergadering 2023 
 
De conceptnotulen zijn 7 maart aangeleverd bij de notulencommissie met het verzoek om eventuele 
opmerkingen c.q. aanvullingen door te geven. Er zijn geen opmerkingen c.q. aanvullingen ontvangen.  
 
De notulen worden per acclamatie vastgesteld. 
 
5. Jaarverslag 2023 
 
Vz benadrukt enkele zaken die in het jaarverslag zijn opgenomen zoals de aandacht voor goed 
sportbestuur, het voldoen van de reglementen aan de MKE, externe audit, good governance / MNA 
survey report Top 10 van de 212 landen, verkiezing bondsatletencommissie,  participatie in het 
nationale vechtsportcentrum Rotterdam, de goede resultaten bij talentontwikkeling en het belang van 
lokale en regionale samenwerkingsverbanden.  
 
BA vraagt naar de reden waarom er in West geen bestuur is. 
Vz geeft aan dat dit al een tijd aan de gang is en dat dit in Zuid ook een aantal jaar heeft gespeeld. 
KY vraagt waarom het bestuur in West is gestopt. 
MK geeft aan dat de termijnen van de toenmalige bestuurders in 2020 periodiek afliepen en 
tegelijkertijd ook de uitbraak van corona meespeelde.   
BA geeft om kandidaten meer te enthousiasmeren de voorkeur aan meer body voor districtsbesturen 
in de vorm van onder meer mandaat en eigen budget. Nu is een districtsbestuur meer een soort 
activiteitencommissie. 
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MK geeft aan dat districten geen eigen beleid mogen voeren dat afwijkt van het bondsbeleid en dat er 
op aanvraag budget beschikbaar is. 
JL vindt dat het bestuur de laatste jaren niets heeft gedaan en is alleen positief over de danexamens. 
BA vindt dat een districtsbestuur te weinig kan en dat men als afgevaardigde veel meer invloed heeft. 
SH merkt op dat er sinds een jaar een bestuurslid is die zich bezig dient te houden met de districten.  
VL geeft aan dat hij probeert de clubs te enthousiasmeren, dat dit nu eerst in Noord-Oost gebeurt en 
de bedoeling is om dit in de rest van het land te implementeren. 
KY suggereert om eventueel een vacature te plaatsen voor een districtsbestuur in West en mensen 
hiervoor enthousiast te maken. 
JL merkt op dat de bestuurder die dit moest doen geen actie heeft ondernomen. 
Vz merkt op dat er in het verleden sprake was van een periodiek voorzittersoverleg en stelt voor dat  
VL dit oppakt en ook voor de andere districten regelt.  
 
Vz geeft aan dat er vanuit Europa mogelijkheden zijn tot funding maar dat de procedures hiervoor niet 
eenvoudig zijn. 
 
Vz merkt op dat de danexamens in het land leven en dat hier ook behoefte aan is. 
 
SH vraagt of bekend is of mensen de workshops en bijscholingen van de Academie voor Sportkader 
(ASK) volgen.  
MK geeft aan dat men zich hier rechtstreeks voor dient aan te melden bij ASK en dat de bond hier 
geen zicht op heeft. ASK biedt ook veel workshops en bijscholingen aan die gericht zijn op het 
omgaan met specifieke doelgroepen. 
 
SH vindt dat er blijkens het jaarverslag wel veel is gedaan in 2023. 
KY merkt op dat de diverse activiteiten meer gepromoot kunnen worden. 
Vz merkt op dat het rechtstreeks benaderen van de leden positief werkt. 
PP geeft aan dat het promoten een verbeterpunt is. 
WV attendeert op een hiervoor beschikbare app van allunited. 
BA licht toe dat er via all united veel mogelijkheden zijn en dat nu eerst de vraag is in welke volgorde 
e.e.a. toe te passen. 
 
Het jaarverslag wordt per acclamatie vastgesteld. 
 
BA doet de suggestie een commissie op te zetten voor het schrijven van het nieuwe 
meerjarenbeleidsplan (MJBP) en het jaarplan. 
Vz merkt op dit een goed punt te vinden. 
MK merkt op dat het MJBP onder meer moet aansluiten bij de sportagenda. 
PP merkt op dat dit initiatief aansluit bij het momenteel ontstaan van diverse werkgroepen.   
  
6. Verslag van de financiële commissie 
 
JL vraagt of MV, EW, PP en VL weten dat ze financieel persoonlijk aansprakelijk zijn en of de 
gemaakte juridische kosten wat hebben opgeleverd.  
MV merkt op dat een bestuurder enkel pas persoonlijk aansprakelijk is, als een bestuurder 
onbehoorlijk bestuur heeft gepleegd en dat dit niet aan de orde is. 
 
PP geeft aan dat de kosten voor de ledenadministratie nu beduidend lager zijn. 
JL wil voorstellen om bestuurders juridisch aan te spreken voor de gemaakte juridische kosten. Hier 
wordt door niemand op gereageerd en er wordt geen verder vervolg aangegeven.  
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MP geeft aan dat de opmerkingen van JL op persoonlijke titel zijn en niet namens de financiële 
commissie. 
 
MP licht het verslag toe en bevestigd dat de boekhouding in orde is. Hij merkt echter op dat het 
bestuur nog steeds moeizaam functioneert, al heeft hij de indruk dat het nu wat beter loopt. 
 
BA vraagt naar het bedrag wat betaald wordt voor de lead. MP geeft aan dat dit in het verleden zo’n  
€ 14K was. PP noemt voor nu een bedrag van € 5K en Vz geeft aan € 7K incl. btw. Na de pauze 
bevestigt de Vz nogmaals dat € 7K juist is, op basis van de uitgebrachte offerte. 
 
KY vraagt of de accountantskosten van € 8K niet te hoog zijn. Vz geeft aan dat voorheen bij een groot 
accountantskantoor zo’n € 14K werd betaald. 
KY geeft aan dat het misschien loont om elders een offerte op te vragen. 
MV vindt vanuit beroepsmatige ervaring voor een organisatie als de TBN het huidige bedrag heel 
acceptabel en daarnaast is overstappen in de huidige tijd ook niet makkelijk. 
 
TO vraagt of de uitgaven aan juridische ondersteuning wel nodig waren. 
PP geeft aan dat hier bij een ander agendapunt op terug wordt gekomen. 
 
Vz haalt de in het verslag genoemde belangrijke punten uit het plan van aanpak aan “het niet 
overschrijden van de maximale bestuurstermijnen en een bestuurssamenstelling van niet meer dan 
70% van hetzelfde geslacht” en geeft aan dat de TBN in 2024 voldoet aan de subsidievoorwaarden.  
 
7. Jaarrekening 2023 en vaststellen balans en staat van baten en lasten over 2023 
 
Vz geeft aan dat ultimo 2023 de algemene reserve € 68K bedraagt, de bestemmingsreserve € 230K 
en dat er druk staat op de financiering van de topsport in Rotterdam.  
 
De balans en staat van baten en lasten worden per acclamatie vastgesteld. 
 
 8. Verlenen van décharge aan de leden van het bondsbestuur 
 
Er wordt met 19 stemmen voor, 0 tegen en 0 onthoudingen décharge verleend over 2023.  
 
9. Benoeming financiële commissie 
 
De benoeming van een financiële commissie wordt doorgezet naar de najaarsvergadering.  
 
10. Voorzien in vacatures 
 
Vz geeft aan dat er nu geen vacatures zijn en dat er eind van het jaar 3 vacante bestuursfuncties zijn 
zoals reeds genoemd in zijn voorwoord. 
 
Het ingekomen stuk van WV wordt behandeld. WV geeft aan dit mede door JL onderschreven stuk in 
mei te hebben gestuurd naar het bestuur maar daarop geen reactie te hebben ontvangen. Het stuk 
wordt nu gedeeld met de vergadering.   
In het stuk wordt onder meer aangegeven dat er een aanzienlijke spanning heerst binnen het bestuur 
en dat er een plan van aanpak richting NOC*NSF is opgesteld, waarin staat dat de verlengde termijn 
voor bestuurders zal worden onderbroken met het aftreden van FB en RG en dat  om dezelfde reden 
ook de termijn van MA niet verlengd kan worden. Het is belangrijk om goede dingen die de 
bestuurders de afgelopen jaren hebben gedaan te erkennen en een erevoorzitter zou van 
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onschatbare waarde kunnen zijn binnen ETU en WT. Er moet ook worden gefocust op de eis dat 
maximaal 70% van de bestuurders niet van hetzelfde geslacht is zodat daarmee aan alle eisen van 
NOC*NSF wordt voldaan, zodat de subsidie in de toekomst gewaarborgd blijft. Het niet aftreden als 
bestuurder zou betekenen dat men willens en wetens de TBN benadeelt, waarvoor men zelf 
aansprakelijk kan worden gesteld. Het blijven uitgeven van bondsgelden aan juridische ondersteuning 
heeft al te veel gekost en is niet meer te verantwoorden richting de leden. Het blijven uitgeven van 
gelden aan deze zaken zonder uitzicht op enig gewin kan dezelfde gevolgen hebben voor de 
bestuurders. 

11. Behandeling van wijzigingen in de statuten en/of in een reglement 
 
Voorstel statutenwijziging betreffende wijzigen maximale aantal termijnen van bestuursleden naar drie: 
Voorstel om een deel van de tekst in artikel 9 lid 6 te laten vervallen en zo te wijzigen van “Nadat een 
lid van het bondsbestuur de maximale zittingstermijn van twaalf jaar heeft bereikt, kan hij nadien niet 
tot lid van het bondsbestuur worden benoemd dan nadat een daaropvolgende periode van vier jaar is 
verstreken, tenzij de algemene ledenvergadering in een individueel uitzonderingsgeval besluit af te 
wijken van deze twaalfjaarstermijn. Alsdan is in het eerste en tweede zin bepaalde wederom van 
toepassing.” naar “Nadat een lid van het bondsbestuur de maximale zittingstermijn van twaalf jaar 
heeft bereikt, kan hij nadien niet tot lid van het bondsbestuur worden benoemd dan nadat een 
daaropvolgende periode van vier jaar is verstreken.”  
 
Vz schetst de situatie van november 2020 inzake dit bestuursmandaat toen de termijnen afliepen en 
er geen kandidaten waren voor een bestuursfunctie. Dit mandaat is door de ALV goedgekeurd. FB,  
RG en MA treden allen eind 2024 af en men blijft niet zitten in 2025. Vz attendeert de ALV erop dat 
deze wijziging niet in mag gaan vóór 1 januari 2025, omdat anders de subsidie van 2024 in gevaar 
komt, we zouden dan niet meer aan de MKE eisen voldoen. 
 
De voorgestelde statutenwijziging (per 1 januari 2025) wordt met 18 stemmen voor, 1 tegen en 0 
onthoudingen aangenomen. 
 
Voorstel statutenwijziging betreffende vervallen districtsvergadering voorwaarde voor voorstellen: 
Voorstel om een deel van de tekst in artikel 21 lid 4 te laten vervallen en zo te wijzigen van “Uiterlijk 
drie weken voor de dag van de algemene ledenvergadering kunnen ten minste vijf 
bondsafgevaardigden en/of een districtsbestuur een op een districtsvergadering besproken voorstel of 
amendement schriftelijk bij het bondsbestuur indienen, welke voorzien is van een toelichting.” naar 
“Uiterlijk drie weken voor de dag van de algemene ledenvergadering kunnen ten minste vijf 
bondsafgevaardigden en/of een districtsbestuur een voorstel of amendement schriftelijk bij het 
bondsbestuur indienen, welke voorzien is van een toelichting.”  
 
BA stelt dat een digitale vergadering gelet op de verschillende stemverhouding nagenoeg onmogelijk 
is en dat door deze bepaling eruit te halen er toch meer mogelijkheid is om punten aan te leveren 
zonder dat een fysieke vergadering vereist is. SH stelt dat er dan straks vergaderd wordt zonder dat 
alle clubs op de hoogte zijn. 
KY merkt op dat BA recent in Noord-Oost een verhelderende toelichting heeft gegeven aan diverse 
trainers.  
Vz vraagt de mening van districtsbestuur van Zuid. LL staat positief tegenover contact met de leden 
en digitaal vergaderen. Inbreng van districten is echter wel belangrijk. 
MK geeft aan dat digitaal anoniem op personen stemmen gelet op onder meer de verschillende 
stemverhoudingen tijdens een districtsvergadering niet mogelijk is. Beraadslaging zonder 
besluitvorming zou eventueel wel mogelijk kunnen zijn.  
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De voorgestelde statutenwijziging (per 1 januari 2025) wordt met 14 stemmen voor, 4 tegen en 1 
onthouding aangenomen. 
BA vraagt de afgevaardigden om eventueel hun contactgegevens met hem te delen.  
MB geeft aan wel transparatie te willen maar tegen groepjesvorming te zijn. 
PD heeft er bezwaar tegen als slechts een beperkte groep wordt geïnformeerd en als een stem niet 
wordt gehoord. PP geeft aan ook positieve kansen te zien t.a.v. meer dynamiek en interactie binnen 
de TBN. 
 
12. Voorstellen of amendementen conform artikel 21 lid 4 van de statuten 
 
District Noord-Oost: 
 
Voorstel 1. Jaarplan aanvullen met 3 open districtstoernooien sparring + open districtstoernooien stijl 
Het voorstel wordt per acclamatie aangenomen. 
 
Voorstel 2. Actielijst van de bestuursvergadering SMART maken 
Het voorstel wordt per acclamatie aangenomen.  
Volgende structuur aanhouden, voor alle besturen en het zou fijn zijn als alle acties SMART worden 
beschreven. 

Actienummer Omschrijving Actiehouder Startdatum Plandatum Resultaat 
[jaar]-
[opvolgnummer] 

[omschrijving 
taak] 

[bestuurslid] [datum 
vergadering] 

[datum gereed] [beschrijving] 

 
Voorstel 3. Wedstrijdcommissie oprichten en verantwoordelijk maken voor de wedstrijdplanning 
Voorgesteld wordt om na ontvangst van de vergunningaanvraag voor het organiseren van een 
activiteit onder toezicht van de TBN de volgende procedure te hanteren. Er wordt benadrukt dat het 
hoofdbestuur de verantwoordelijkheid heeft, maar dat de uitvoering wordt belegd in een commissie. 

Wat, Wie, Tijd 
Wat Wie Tijd 
Versturen van aanvraagformulier inclusief 
uitschrijving 

Evenement organisator - 

Controle aanvraagformulier en uitschrijving Bondsbureau 3 werkdagen 
Afstemming activiteit met de activiteitenkalender 
binnen- en buitenland 

Wedstrijd Organisatie commissie 28-1 
28-4 
28-7 
28-10 

Schriftelijke bevestiging aan de aanvrager van 
verlening of afwijzing van de vergunning. 
en plaatsing evenement op TBN-agenda 

Bondsbureau 3 werkdagen 

 
MK merkt op “onder toezicht” te willen vervangen door “met vergunning van” omdat de TBN niet overal 
letterlijk toezicht houdt en kan gaan houden. 
Per acclamatie wordt akkoord gegaan met het op de actielijst zetten van het instellen van een 
commissie en een en ander nader uit te werken.  
 
Voorstel 4. Taal van TBN-beleid wijzigen naar Nederlands B2 
Voorgesteld wordt om bij het maken van een nieuwe versie van beleidsstukken de documenten te 
(laten) controleren op B2 taalniveau. PP vraagt waarom niet B1 niveau? 
BA denkt dat B2 met een dekking van in ieder geval 80% van de achterban voldoende is. 
Per acclamatie wordt akkoord gegaan met het voorstel, met inachtneming van wet en regelgeving.  
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Voorstel 5. Ophalen van ideeën / amendementen voor de ALV 
Voorgesteld wordt om een procedure toe te voegen waarbij er 4 weken en 2 weken voor aanvang van 
een districtsvergadering een uitnodiging wordt verstuurd voor het indienen van ideeën met 
voorbeelden en templates om de drempel te minimaliseren. 
Per acclamatie wordt akkoord gegaan met het voorstel. 
 
Voorstel 6. Haalbaarheidsonderzoek voor Taekwondo opleiding niveau 1 
Voorgesteld wordt om een haalbaarheidsonderzoek uit te voeren voor de ontwikkeling van een 
trainersopleiding niveau 1. 
Per acclamatie wordt akkoord gegaan met het voorstel. 
CK zal de opleidingscommissie benaderen. 
 
Voorstel 7. Opstellen van vrijwilligersbeleid 
Er is inmiddels vrijwilligersbeleid opgesteld. 
BA vraagt zich af of gelet op artikel 24 van de statuten vaststelling door het bestuur wel correct is. 
Vz geeft aan hier in de volgende ALV op terug te komen. 
 
Voorstel 8. Opstellen van personeelsbeleid 
Er is inmiddels personeelsbeleid opgesteld. 
BA vraagt zich af of gelet op artikel 24 van de statuten vaststelling door het bestuur wel correct is. 
Vz geeft aan hier in de volgende ALV op terug te komen. 
 
Voorstel 9. Administratiekosten rekenen voor de GOL- en GAL-pas buiten de officiële momenten 
De TBN is gebonden aan WT-regels. Men wil de toegankelijkheid laagdrempelig houden om zoveel 
mogelijk mensen lid te laten. Voorgestelde administratiekosten voor de aanvraag van het WT 
membership zijn niet toegestaan. 
 
Voorstel 10. Verplichten tot scheidsen GOL- en GAL-pashouders 
De TBN is gebonden aan WT-regels. Men wil de toegankelijkheid laagdrempelig houden om zoveel 
mogelijk mensen lid te laten. Voorgestelde verplichting voor WT membership is niet toegestaan. 
 
Voorstel 11. Matten verhuur aanbieden vanuit de TBN 
EW licht toe dat de TBN voor de ONK bezig is met de aanschaf van matten en dat het de bedoeling is 
om voor activiteiten in de regio’s een deel van de matten te stationeren in het midden van het land. 
 
Voorstel 12. Beleidsstukken doorlopen samenhang 
Voorgesteld wordt een commissie samen te stellen die de beleidsstukken doorneemt en voorstellen 
doet om de leesbaarheid tussen de documenten te vergroten en verwijzingen beter leesbaar maakt. 
PP merkt op dat de content op de website ook meegenomen wordt bij de ontwikkeling van een nieuwe 
website. 
BA merkt op de stukken niet samenhangend te vinden. 
Per acclamatie wordt akkoord gegaan met het op de actielijst zetten van het instellen van een 
commissie die een en ander nader uitwerkt.  
 
Voorstel 13. Onderzoek naar tijdsbesteding bondskantoor 
BA stelt dat het erg druk is op het bondsbureau en wil graag inzichtelijk krijgen wat de beste 
interventies zijn om het werk beter te kunnen organiseren. 

http://www.taekwondobond.nl/
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Vz merkt op dat er meer capaciteit nodig is om het bondsbureau te versterken. 
Per acclamatie wordt besloten om hier op termijn actie op te ondernemen.   
 
District Zuid: 
 
Voorstel 2. Tijdige openbaarheid notulen ALV 
LL vraagt of de termijn van verspreiding van de notulen korter kan. 
Vz. geeft aan dat er geen concepten de wereld in moeten worden verstuurd zonder toetsing vooraf. 
LL vraagt of het mogelijk is een vaste afhandelingstijd in te stellen en noemt daarbij een acceptabele 
termijn van 3 maanden. 
 
Voorstel 1. Ontslaan van RG als lid van het bondsbestuur 
Vz vraagt of dit wenselijk is en stelt dat conform het plan van aanpak RG in december vertrekt. 
LL licht toe dat het geen persoonlijk iets betreft maar de slechte verstandhouding binnen het bestuur. 
MB vraagt wat nu precies de slechte verstandhouding is en wil meer informatie. 
PP wil een stuk inbrengen om dit uit te leggen. Dit is niet eerder gedaan want dat raakt mogelijk de 
reputatie van R. Gajadhar en de TBN. 
AB en TO vragen waarom men nu pas met dit stuk komt. 
RK1 vraagt of RG ook de gelegenheid heeft om met een stuk te komen. 
Vz geeft aan dat is vastgesteld dat RG in december vertrekt en dat de zorgvuldigheid in acht dient te 
worden genomen. 
DI constateert dat het bestuur niet samenwerkt en dat de verstandhouding slecht is. 
RK1 merkt op dat RG in december toch weg gaat. 
WV vraagt waarom RG niet zelf opstapt. 
RG merkt op dat hij niet van het stuk wist. 
WV stelt dat alleen de Vz. met de FC heeft gesproken en dat RG geen opheldering heeft gegeven. 
Vz. onderschrijft de opmerking van MB dat de leden van de ALV goed moeten worden geïnformeerd. 
BA vraagt wat er gebeurt als de ALV vandaag weer niet wordt geïnformeerd en of men wel nog de 
informatie krijgt zodat er over kan worden nagedacht. 
DI vraagt aan RG of hij mee gaat werken aan de overdracht van de ONK. 
RG geeft aan dit nog niet te weten. 
MB vindt dat het tijd is voor transparantie. 
EW merkt persoonlijk naar RG op dat hij wel goed werk heeft gedaan maar dat er niet kan worden 
samengewerkt. 
RK1 wil tijdig worden geïnformeerd. 
AB merkt op dat de TBN in het totale plaatje niet moet worden beschadigd. Van de dingen die spelen 
wil men alles weten maar men moet elkaar niet beschadigen. 
Vz merkt op dat de juridische procedure is gestopt en dat er een punt achter moet kunnen worden 
gezet. Doel is om de ALV op de juiste wijze en met inachtneming van vertrouwelijkheid te informeren 
en dat de TBN verder kan. 
JL merkt op dat de kwestie ook niet goed is voor de voorzitter en de overige bestuurders. 
PP stelt voor om de ALV nader te laten informeren door het bestuur en RG. 

Per acclamatie wordt besloten dat een vertegenwoordiging van de ALV bestaande uit BA, BT, MB en 
MP onderzoek gaat doen naar de huidige bestuurlijke onenigheid binnen het bestuur.   
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ACTIELIJST: 

Actienummer Omschrijving Actiehouder Startdatum Plandatum Resultaat 
2020-001 Onderzoek naar de mogelijkheid 

en gevolgen van hanteren van 
minimaal aantal leden per club 

? 24-06-2020 ? ? 

2022-001 Rapportage bevindingen 
werkgroep ledengroei en -
behoud 

VL 
EW 

22-6-2022 ? ? 
 

2023-01 Helder vastleggen 
aanvraagprocedure 
bondsactiviteiten 

VL 
EW 

28-7-2023 ? ? 

2023-02 Onderzoek meer mogelijkheden 
voor inbreng voorstellen vanuit 
de districten 

? 20-12-2023 ? Besloten is om 
statutaire bepaling 
aan te passen. 

2024-01 Realiseren districtsbestuur in 
West  

VL 26-07-2024 ?  

2024-02 Meer interactie bestuur en 
districten door onder meer 
periodiek overleg 

VL 26-07-2024 ?  

2024-03 Meer promoten van activiteiten 
door onder meer rechtstreeks 
benaderen van leden 

PP 26-07-2024 ?  

2024-04 Opzetten commissie voor 
schrijven MJBP en jaarplan 

Bestuur 26-07-2024 ?  

2024-05 Voorbereiden opstellen notariële 
akte 26 juli 2024 aangenomen 
statutenwijziging  

? 26-07-2024 1-1-2025  

2024-06 Jaarplan aanvullen met 3 open 
districtstoernooien sparring + 
open districtstoernooien stijl 

? 26-07-2024 15-11-2024  

2024-07 Actielijst bestuursvergadering 
SMART maken 

? 26-07-2024 ?  

2024-08 instellen van een commissie 
voor de wedstrijdplanning en 
nader uitwerken van de 
procedure rond de 
vergunningaanvraag  

Bestuur 26-07-2024 ?  

2024-09 Taal bij nieuwe versie van TBN 
beleidsstukken  wijzigen naar 
Nederlands B2 

? 26-07-2024 ?  

2024-10 Procedure met templates 
toevoegen voor het indienen van 
ideeën voor districtsvergadering 

? 26-07-2024 ?  

2024-11 Uitvoeren 
haalbaarheidsonderzoek voor 
ontwikkeling van een 
trainersopleiding niveau 1 

EW 26-07-2024 ?  

2024-12 Toelichten opstellen vrijwilligers- 
en personeelsbeleid conform 
artikel 24 van de statuten  

FB 26-07-2024 najaars alv 
2024 

 

2024-13 Instellen commissie voor 
doorlopen samenhang 
beleidsstukken  

Bestuur 26-07-2024 ?  

2024-14 Onderzoek naar tijdsbesteding 
bondskantoor 

Bestuur 26-07-2024 ?  

2024-15 Informeren vertegenwoordiging 
alv inzake bestuurlijke 
onenigheid 

Bestuur 26-07-2024 ?  

  
### 
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